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        ’’Şi face pe toţi, pe cei mici şi pe cei mari, şi pe cei 
bogaţi şi pe cei săraci, şi pe cei volnici şi pe robi, ca să le 
dea lor însemnare peste mâna lor cea dreaptă sau peste 
fruntea lor. Şi ca nimeni să nu poată să cumpere sau să 
vândă, fără numai cel ce are semnul sau numele fiarei 
sau numărul numelui ei. Aici este înţelepciunea. Cel ce are 
minte, socotească numărul fiarei, pentru că numărul 
omului este. Şi numărul ei: 666.’’ (AP.13:16-18) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



L a g ă r u l  e l e c t r o n i c  | 3 

 

 
 
Hristos a Înviat! 
 

Cu ajutorul lui Dumnezeu, am adunat în această 
mică broșură câteva informații despre documentele 
electronice, şi în general despre îndosarierea electronică 
ce se desfăşoară în zilele noastre. În ajutorul nostru vine 
Sfântul Apostol şi Evanghelist Ioan Teologul, Sfântul 
Paisie Aghioritul, Părintele Justin Pârvu, Părintele 
Adrian Făgeţeanu, Părintele Nicolae Ragozin, Părintele 
Hristofor din Thula, Starețul Antonie de la Optina, 
Părintele Elipidie din Rhodos, Părintele Rafail Berestov şi 
nu numai. Nădăjduim că veţi acorda atenţia cuvenită 
unei astfel de preîntâmpinări duhovniceşti şi nu veţi trece 
cu vederea cuvintele de foc ale Sfinţilor Părinţi, astfel 
putând înţelege pericolele ce izvorăsc din acceptarea 
documentelor electronice şi în general din înregimenta-
rea în sistemul numeric.  
Nu vrem să vă tulburăm, însă ne dorim să aveţi 
neliniştea cea bună şi să vă păziţi de toate cursele 
vicleanului diavol. 
 

Cu dragoste întru Hristos, editorul 
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Depersonalizarea 
 

Deseori credincioşilor care se pronunţă împotriva 
codificării electronice li se spune: ‟‟Ce legătură are 
această operaţie tehnică, formală, de atribuire a codului 
personal de identificare sau a altor identificatori 
electronici cu religia, cu sfera moral-spirituală?‟‟ Relaţia 
în cauză devine clară atunci când se descoperă sensul 
duhovnicesc al acestei ‟‟operaţii‟‟. 

Atribuirea pe viaţă a codului neschimbat de 
identificare este, de fapt, înlocuirea numelui propriu cu 
numărul, înlocuirea substantivului cu numeralul. Să 
comparăm: Petru – cine?; 123 – al câte-lea? Adică al 
câtelea eşti, care îţi este numărul? Toate acestea 
vorbesc despre depersonalizare, despre pierderea 
personalităţii şi a numelui adică înseamnă şi pierderea 
vieţii veşnice. Numărul personal se dă de sistemul 
computaţional şi se utilizează în toate sferele de existenţă 
pentru ca numele omului pe totdeauna să se şteargă 
din Cartea Vieţii. ‟‟Sălbăticia‟‟, adică pierderea 
personalităţii, în sens duhovnicesc este direct legată cu 
pierderea numelui, fiindcă numele indică ceea ce este mai 
important pentru om – personalitatea lui. Numele 
presupune o personalitate sau alta. Despre cuvânt putem 
vorbi referindu-ne la orice obiect; despre nume însă – 
doar cu referinţă la personalitate sau în genere la un obiect 
personalizat. Numele este ultima expresie în cuvânt al 
începutului personal, aşa precum numărul – al celui 
impersonal. Iată de ce Apocalipsa numeşte numele 
‟‟numeric‟‟, ‟‟al fiarei‟‟, ‟‟animalic‟‟. ’’Al fiarei’’ semnifică 
depersonalizarea, care îl lipseşte pe om de demni-
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tatea asemănării dumnezeieşti a fiinţei lui nemu-
ritoare, care îl preface într-o fiinţă dobitocească, 
în fiară, într-o anexă a sistemului impersonal 
computerizat într-un mecanism dirijabil, marcat 
de nişte cifre neînsufleţite, adică de numele 
’’numeric’’. Daca numele omului este însemnarea şi 
certificarea personalităţii lui, atunci ‟‟numele‟‟ numeric 
(mai bine-zis, numărul în locul numelui) este însemnarea 
şi adeverirea pierderii personalităţii, dezicerea de ea, 
dezicerea de sine însuşi. 

Prin nume omul se prezintă drept persoană, 
iar prin numar – drept obiect. În Roma Antică, de 
exemplu, robii nu aveau nume proprii, fiind consideraţi 
‟‟obiecte vorbitoare‟‟. Deseori ei erau numiţi după 
apartenenţa lor la neam, după numele vânzătorului sau al 
locului unde au fost cumpăraţi. Însă aceste nume nu erau 
personale, evidenţiind persoana drept individ, ci doar 
nişte etichete ale unor obiecte, care puteau fi schimbate 
după hatârul stăpânilor, mai ales în cazul schimbării 
acestora. Şi cu atât mai mult numele numerice actuale 
pot fi numite etichete de inventariere a oamenilor, 
care sunt calificaţi drept obiecte, ce necesită a fi 
numărate. Cu atât mai mult cu cât numărul de 
identificare conţine în sine informaţia despre 
localizarea (sau vânzarea în robie ’’noii ordini 
mondiale’’) acestui ’’obiect vorbitor’’. 

Astăzi, peste tot, omul nu este prezentat ca o 
persoană sau personalitate, ci ca un număr (identificarea 
prin CNP). Sistemul informaţional electronic îl presează 
pe om, prefăcându-l într-un obiect informaţional. Prin 
aceasta se încalcă demnitatea personalităţii 
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umane. De aceea ar fi o mare autoamăgire să 
considerăm un asemenea fenomen precum 
atribuirea identificatoarelor numerice ca ceva în 
sine, iar nu în contextul epocii moderne de 
’’fiară’’. 

Însăşi ideea înlocuirii numelor personale date de 
Dumnezeu oamenilor cu cifre impersonale, moarte, poate 
aparţine doar duşmanului neamului omenesc, diavolului‚ 
marelui balaur-fiară şi căpetenia ‟‟sălbăticiei‟‟ în lumea 
creată de Dumnezeu a făpturilor raţionale. Nu în zadar, în 
tradiţia ortodoxă, pentru satana şi alte duhuri căzute sunt 
folosite chipuri de fiare (balaurul, şarpele, ţapul, lupul, 
câinele, ş.a.) sau alte particularităţi ale firii animalice 
(coarne, copite, coadă, blană, gheare ş.a) Aici, pe pământ 
aeastă idee satanică o ‟‟transpun în viaţă‟‟ nefericitele slugi 
ale diavolului şi liderii ‟‟tainei fărădelegii‟‟ – sioniştii şi 
masonii, făuritorii ‟‟noii ordini mondiale‟‟ anticreştine – 
împărăţia ‟‟fiarei‟‟. Este binecunoscut faptul că ‟‟tatăl 
satanismului modern‟‟ Alister Crowley (1875-1947) se 
numea pe sine ‟‟fiara din Apocalipsă‟‟. Satana este primul 
care a refuzat viaţa personalităţii sale şi care tinde să-i 
depersonalizeze pe toţi ceilalţi. El este primul sinucigaş 
impersonal şi prin urmare, ucigaş. În absurditatea 
împotrivirii lui Dumnezeu el şi-a ales veşnica moarte şi din 
invidie aceeaşi soartă o doreşte tuturor celorlalte 
personalităţi create de Dumnezeu. El le priveşte ca pe nişte 
obiecte, nişte lucruri, pe când Dumnezeu vede în toţi 
personalitatea, reflectarea Sa în creaţia Sa. Depersonaliza-
rea şi moartea duhovnicească a fiinţelor raţionale este 
hrana satanei, aşa precum pentru Dumnezeu ‟‟mâncare şi 
băutură‟‟ este lucrarea de mântuire a personalităţilor 
create de El pentru viaţa veşnică. Aşadar, iată care sunt 
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verigile acestui lanţ: răcirea dragostei – înstrăinarea – 
pierderea personalităţii (‟‟animalitatea‟‟) – pierderea 
numelui. Nu în zadar Sf. Ioan Teologul a ales (mai bine-zis 
Însuşi Domnul i-a descoperit) acest chip – ‟‟al fiarei‟‟. 
Temelia dragostei este recunoaşterea şi acceptarea 
personalităţii altuia sau a altora; fiindcă dragoste 
înseamnă comunicarea între personalităţi. 

Dacă azi acceptăm enumerarea electronică, 
ceea ce presupune, depersonalizarea şi îndobitoci-
rea aproapelui, înseamnă că nu avem în noi 
dragostea lui Hristos. Faptul că suntem de acord cu 
viaţa în care aproapele nostru va fi identificat prin număr 
vorbeşte despre aceea că privim la lume cu ochii 
diavolului, adică rece, înstrăinat, dintr-o parte‚ animalic, 
fără a recunoaşte personalităţile apropiaţilor noştri, 
considerându-i nişte obiecte sau lucruri. Însă prin 
aceasta şi noi ne pierdem propria personalitate! Să 
ne amintim sfatul Sf. Ignatie Briancianinov: ‟‟Schimbă-ţi 
privirea asupra aproapelui‟‟. În aceste cuvinte e chemarea 
de a vedea lumea cu ochii lui Dumnezeu, iar nu cu ochii 
satanei. 

Numele numeric nu exprimă doar ideea mulţimii 
depersonalizate, ci totodată semnifică apartenen-
ţa, conectarea obiectului cu număr la sistem, în 
cazul dat -  a omului identificat la sistemul ’’fia-
rei’’. De aceea acordul nostru de azi cu primele 
elemente (documente electronice – permis auto, 
card bancar, card de sănătate, card de transport, 
pașaport biometric, etc) ale viitoarei dictaturi 
antihristice înseamnă, conform Apocalipsei, 
închinare la ’’fiară’’, coparticipare la construirea 
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împărăţiei  ’’fiarei’’, când oamenii se vor preface 
într-o biomasă depersonalizată, cibernetizată, în 
bioroboţi cu microcipuri implantate, adică în 
purtători ai numelor numerice implantate sub 
piele. Când suntem de acord cu acest sistem înseamnă că 
nu avem în noi dragoste, că în inima noastră e doar răceală 
şi indiferenţă faţă de aproapele. Noi îl ucidem în inimile 
noastre, cu toate că gura noastră spune că principalul este 
de a-L avea în inimă pe Hristos. Însă Hristos se 
sălăşluieşte doar în inima iubitoare, în care este durere 
pentru aproapele, suferinţă şi compătimire. De exemplu, 
părintele Paisie Aghioritul îşi semna epistolele sale despre 
semnele vremurilor de pe urmă astfel: ‟‟Cu multă durere şi 
dragoste întru Hristos‟‟. În afară de aceasta, creştinul 
care este de acord cu acest sistem al ’’fiarei’’, se 
postează pe sine de partea duşmanilor Ortodoxiei 
şi totodată îşi exprimă acordul ca acest sistem 
antihristic să fie folosit pentru prigoana 
creştinilor adevăraţi şi nefăţarnici. 

Slujitorii satanei şi luptătorii cu Dumnezeu, orbiţi 
ca şi ‟‟tatăl‟‟ lor, îi consideră pe toţi oamenii turmă de 
dobitoace. După cum se ştie, conform Talmudului, toţi 
creştinii şi în genere, neevreii – sunt ‟‟goimi‟‟ care n-au nici 
familie, nici avere, nici suflet, precum fiarele. Învăţătura 
lor - Sulhan Aruh - prescrie că goimii nu trebuie socotiţi 
oameni, evreului i se interzice cu stricteţe să salveze pe 
goim de la moarte, asupra goimilor pot fi făcute 
experimente, pot fi încercate medicamente şi otrăvuri, la 
judecată evreul nu are dreptul să fie martor în folosul 
neevreului, neevreul este mai rău decât câinele (H. Mișnat, 
227) ș.a. 
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‟‟Pentru evrei ţările sunt nişte spaţii, în care masele 
populare sunt asemeni unor animale de tracţiune, scrie 
cunoscutul analist al ’’problemei evreieşti’’ Iu. M. Ivanov, 
formând temelia impersonală de robi ai bunăstării 
statale; oamenii în ele, din punctul de vedere al evreilor, 
fiind doar forma inferioară a zoologiei internaţionale‟‟. 
„Goimii sunt o turmă de berbeci, iar noi suntem pentru ei 
lupi. Dar voi ştiţi ce se întâmplă cu oile când în staul intră 
lupii?...” se spune în „Protocoalele înţelepţilor din Sion”. 

Scopul antihriştilor (luptători împotriva lui 
Dumnezeu) este nimicirea chipului lui Dumnezeu în om, 
batjocorirea, depersonalizarea omului. Lovitura de 
graţie a „tainei fărădelegii” permanent este îndreptată 
împotriva personalităţii, individualităţii. Este cunoscut 
faptul că în secte, mai ales în cele totalitariste, oamenii se 
depersonalizează. La aceleaşi consecinţe conduc şi toate 
ideologiile antihristice, al căror izvor este „fântâna 
adâncului” (Apoc. 9,2), de exemplu, marxismul. În anul 
1918 Sfântul Ierarh Tihon, Patriarhul Moscovei şi al 

întregii Rusii, a trimis 
bolşevicilor o adresare 
în care erau şi aceste 
cuvinte: „Da, noi trăim 
în vremurile groaznice 
ale stăpânirii voastre şi 
ea nu se va şterge mult 
timp din sufletul 
poporului, întunecând 

în el chipul lui Dumnezeu şi pecetluind în el chipul fiarei”. 
„Bardul” revoluţiei V.V. Maiakovski exclama cu patos 
satanic: „Te vom sfâşia, Lume romantică! Vom schimba 
credinţele-n suflet – cu electricitate, aburi. Vom înlocui 
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cerşetorii cu bogăţiile lumilor toate! E bătrân? – ucideţi-l! 
Din cranii faceţi scrumiere!” Alt mizantrop L. Troţki 
(Leiba Bronştein), formulând aşa-zisele armate de muncă, 
scria: „Dragostea de muncă nu este deloc o trăsătură 
înnăscută: ea se creează prin presiunea economică şi 
educaţia socială. Putem afirma, că omul este o fiară 
destul de leneșă” 

Şi iată acum cultura şi civilizaţia americană 
modernă, „noua ordine mondială” îi propun omenirii o 
existenţă cu caracter animalic şi mai pronunţat. Marele 
economist american, vestitul militant politic şi social 
Lindon Larush, care şi-a dedicat mulţi ani ai vieţii cu 
oligarhia financiară mondială, spune: „Pentru schimbarea 
mentalităţii de către adepţii guvernării mondiale a fost 
lansată în mase ideologia anticreştină a „Noii ere”. Ea 
neagă ca omul a fost creat după chipul şi asemănarea lui 
Dumnezeu, iar în loc de această introducere în conştiinţa 
maselor închipuirea despre om ca despre un animal 
desfrânat. Anume în acest scop, inspirându-se din 
exemplul Imperiului Roman, constructorii noii utopii au 
început să susţină şi să promoveze homosexualitatea şi 
alte perversiuni sexuale. Ei s-au obişnuit să se comporte 
cu oamenii ca cu nişte dobitoace iraţionale, care 
orbecăiesc cu supuşenie în directia în care sunt mânate. 
De aceea conducerea oligarhiei mondiale, pe de o parte 
nu este interesată în creşterea populaţiei, iar pe de alta – 
inventează mijloace de îndobitocire a omului. Iată de ce 
peste tot se introduce subcultura de cea mai joasă şi 
vulgară speţă”. 

Şi dacă noi astăzi tăcem şi nu mărturisim 
Adevărul Sfânt al lui Dumnezeu, fiind de acord cu 
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sistemul „fiarei”, nu înseamnă oare că ne-am 
prefăcut deja într-o turmă necuvântătoare, într-o 
gloată de impersonali, de „goimi”, cum vor să ne 
vadă urâtorii de Hristos, „arşi întru a sa 
cunoştinţă” (1 Tim.4,2) şi al căror „tată” este 
diavolul? 

Sfântul Paisie Aghioritul despre noile buletine de 
identitate 

- Părinte, a spus cineva: “Cum de folosiţi bancnota de 
5.000 de drahme care are pe ea nr. 666? Acelaşi lucru 
este şi cu buletinul”. 

- Hârtia de 5.000 este ban – şi lira Angliei are pe ea pe 
regina Elisabeta; asta nu vatămă. “Cele ale Cezarului, daţi 
Cezarului”. Aici însă este vorba de identitatea mea, este 
ceva personal; nu este ban. Identitatea înseamnă ceea ce 
înseamnă şi cuvântul; adică cineva se identifică cu cele pe 
care le declară. Ei pun pe diavolul şi să semnez că îl 
primesc. Cum să fac asta? 

- Părinte, cum se va introduce pecetluirea? 

- Încet-încet, după cartelă şi buletin de identitate, adică 
după “îndosariere”, vor înainta în mod viclean la 
pecetluire. Vor sili prin diferite mijloace viclene, pentru ca 
oamenii să primească pecetea pe frunte sau pe mână. Vor 
forţa astfel lucrurile şi vor spune: “Vă veţi mişca numai cu 
cartele; banii se vor desfiinţa”. Va da cineva cartela la 
magazin şi va cumpăra şi vânzătorul va lua banii din 
bancă. Cel ce nu va avea cartelă, nu va putea nici vinde, 
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nici cumpăra. Pe de altă parte vor începe să facă 
reclamă “sistemului perfect”, pecetluirii cu raze laser 
cu 666 pe mână sau pe frunte, care nu se va vedea 
la exterior. În acelaşi timp la televizor vor arăta că cutare 
a luat cartela cutăruia şi i-a luat banii din bancă şi vor 
spune mereu: “Mai sigură este pecetluirea cu raze laser pe 
mână sau pe pe frunte, pentru că numai deţinătorul îşi 
ştie numărul lui. Pecetluirea este sistemul perfect. 
Celălalt nu-ţi va putea lua nici capul, nici mâna şi nici nu-ţi 
va vedea pecetea”. 

- Pecetluirea este totuna cu lepădarea? 

- Deşi Sfântul Ioan Evanghelistul spune clar în Apocalipsă 
despre pecetluire, unii nu înţeleg. Ce să le spui? Din păcate 
auzi o grămadă de neghiobii ale minţii de la unii 
“cunoscători” contemporani. Unul spune: “Eu voi primi 
buletinul cu 666 şi voi pune o cruce”. Altul: “Eu voi primi 
pecetea pe frunte şi îmi voi face şi o cruce pe ea...” Şi o 
grămadă de asemenea prostii. Ei cred că se vor sfinţii în 
felul acesta, câtă vreme acestea sunt înşelări. Un episcop 
mi-a spus: “Eu, lângă semnătură voi face şi o cruce. Nu 
mă lepăd de Hristos, ci, simplu, mă slujesc (folosesc). În 
regulă – îi spun: tu eşti episcop şi pui o cruce 
lângă numele tău în virtutea calităţii ce o ai; altul este 
arhimandrit şi pune şi el, datorită rangului ce-l are o 
cruce. Lumea ce va face?” Lucrul murdar nu se sfinţeşte. 
Apa curată primeşte harul şi se face aghiazmă. Urina nu se 
face aghiazmă. Piatra se face pâine prin 
minune. Necurăţia nu primeşte sfinţenie. Prin 
urmare, diavolul, antihristul, atunci când este în 
buletinul nostru de identitate, pe mână sau pe 
fruntea noastră cu simbolul lui, nu se sfinţeşte 
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deşi am pune şi o cruce. Avem puterea Sfintei Cruci, a 
Lemnului Sfânt, a harului dumnezeiesc al lui Hristos, 
numai atunci când păstrăm harul Sfântului Botez, prin 
care ne lepădăm de satana, ne unim cu Hristos şi primim 
Pecetea Sfântă: “Pecetea darului Sfântului Duh”. Vezi, 
unii ca aceştia merg înainte cu o logică... 

Vor pune alături o cruce şi totul e în regulă. Şi deşi vedem 
că Sfântul Apostol Petru s-a lepădat numai la exterior de 
Hristos, dar şi asta a fost tot lepădare, aceştia se leapădă 
de pecetea cea sfântă a lui Hristos ce li s-a dat la Sfântul 
Botez, ca să primească pecetea lui antihrist, şi spun că au 
înlăuntrul lor pe Hristos! 

- Părinte, dar dacă cineva primeşte pecetea din 
neştiinţă? 

- Aceasta se va putea întâmpla numai din nepăsare. Ce 
neştiinţă să fie, atunci când lucrurile sunt atât de 
clare? Chiar dacă nu ar şti cineva, trebuie să se intereseze 
şi să afle. Dacă spune că n-am ştiut şi pentru asta am 
primit pecetea, Hristos ne va spune: “Făţarnicule, faţa 
cerului ştiţi s-o judecaţi, iar semnele vremilor nu 
puteţi!” Chiar de s-ar pecetlui cineva din neştiinţă, 
pierde harul dumnezeiesc şi primeşte lucrarea 
diavolească. Vezi, copilaşul, la Sfântul Botez, atunci când 
preotul îl afundă în apă primeşte pe Sfântul Duh, fără ca 
acela să-şi dea seama de asta şi după aceea sălăşluieşte în 
el harul dumnezeiesc. 
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Buletinul biometric = lepădare de Hristos! 
Fraților să nu ne amăgim, singura alternativă 
este REFUZUL! 

Noul proiect al Ministerului Afacerilor Interne ne 
pregătește buletinul biometric unic, premergător 
însemnării lui antihrist. Conform proiectului, titularul 
unui document electronic se va putea autentifica 
on-line, pentru a beneficia de diverse servicii 
electronice (bancare, fiscale, sociale, financiare, 
educaţie etc.) Să ne oprim puțin asupra acestui pasaj.  

Iată câteva observații care reies din lectura atentă a 
trei stihuri din capitolul 13 al Apocalipsei. Aici se 
spune: “să le dea lor 
însemnare peste mâna 
lor cea dreaptă sau 
peste fruntea lor” (stihul 
16). Însă de aici nu 
reiese că însemnarea 
nu poate exista în 
afara imprimării ei 
pe mână sau pe frunte!  În stihul al 17-lea se spune, 
că “nimeni să nu poată să cumpere sau să vândă, fără 
numai cel ce are semnul sau numele fiarei sau numărul 
numelui ei’’. Însă nu este adăugat că însemnarea e pe 
“mână sau frunte”. Adică, e vorba de principiul existenței 
familiei electronice a omului, indiferent care îi este 
purtătorul: certificatul de evidență la organul fiscal, 
buletinul, paşaportul, cartea electronică, microcipul, 
mâna, fruntea… Se are în vedere dacă se folosește sau nu 
numele electronic pentru efectuarea plăților, decontări-
lor. Va avea posibilitatea să cumpere sau să vândă nu acel 
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care are obligatoriu vreun semn – pe mână sau pe frunte, 
ci cel care are nume numeric, electronic. Iată cum! 
Iar nouă ne spun “apărătorii” CNP – numărul personal de 
identificare, că în Apocalipsă nu se vorbește despre nici o 
înainte-pecete. Încă cum se vorbeşte! Sau mai bine zis 
așa: Apocalipsa vorbește nu despre pecete (sau înainte-
pecete), sau mai exact, nu atât despre pecete ca însemnare 
pe mână şi pe frunte, cât despre numărul antihristic 
care i se va atribui fiecăruia! ‟‟Aici este înţelepciunea. 
Cel ce are minte, socotească numărul fiarei, pentru că 
numărul omului este’’.(stihul 18) 

O altă observație. În stihul al 16-lea e spus: “pe toți”. 
Iar în al 17-lea “nimeni să nu poată…, fără numai cel ce 
are…” – numele numeric. Aceasta înseamnă că sistemul, 
ca atare, va prevedea o trecere generală, “atotcuprinzătoa-
re” la viața cu numele electronic, însă se vor găsi și 
“persoane nedorite”, care vor refuza primirea acestor 
numere prevăzute pentru toți. Anume ei “nu vor putea” 
nimic să cumpere, nu vor avea posiblilitate, nu va exista 
mijloc de plată. Aşa şi este. Aceste “persoane” (cuvântul 
este potrivit, fiindcă ei își vor păstra personalitatea, indivi-
dualitatea, persoana, nedizolvându-se în impersonala 
turmă numerică) vor fi creștinii care au întrevăzut viclenia 
satanică. Şi vor fi pedepsiți acești creștini deja nu din 
“considerente religioase”, ci ca infractori ai regulamentului 
obligatoriu pentru toți, ceea ce se şi întâmplă. Şi încă ceva. 
Dacă era cu putință, atunci Sf. Ioan Teologul ar fi pomenit 
nu doar despre vânzarea-cumpărarea, imposibilă pentru 
omul care n-are nume numeric, ci și de transport, 
asigurare, servicii medicale, servicii bancare şi 
alte “atribute” ale vieții moderne. Însă el a spus 
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principalul. Căci banii și acum, ca și atunci, joacă rolul de 
bază în relațiile sociale. 

După cum vedem, în trei stihuri ale Apocalipsei se 
vorbește cu adevărat despre multe, aproape despre tot ce 
se referă la însemnarea lui antihrist. În orice caz, despre 
principalul. Înțelegând principalul, se poate aprecia corect 
orice ştire, noutate ce ține de această problemă. Din 
principala teză despre faptul că “numărul numelui” – e 
numele în forma de număr, dat de fiară, reiese logic 
explicația altor cuvinte ale stihurilor 16-18, precum și toate 
cele pe care le avem până azi. Așa sau altfel, cu sau 
fără voie, însă anume din această tâlcuire a cuvintelor 
Apocalipsei despre pecete provin toate articolele, 
adresările, afirmațiile și declarațiile împotriva codificării 
electronice generale. Ieroschimonahul Rafail (Berestov), 
care s-a nevoit pe Sfântul Munte Athos, a dat 
odată următoarea definiţie ce determină numărul de 
identificare: “Codul de identificare este numele dat 
de masonerie fiecărui om, numele numeric”  

Doar acum, văzând toate cele ce se întâmplă, înțelegem cât 
de exactă și totodată simplă și integră este descrierea 
viitoarei peceți antihristice pe care a facut-o Sf. Ap. Ioan 
Teologul, reieșind, desigur, din ideile și concepțiile vremii 
sale. Într-adevăr, cu două mii de ani în urmă nu se putea 
povesti despre aceasta mai clar și mai distinct! 

Mai departe se arată în proiect: Cartea electronică de 
identitate conţine date în format tipărit sau în 
format inscripţionat prin tehnici speciale, date în 
format electronic, precum şi elemente de 
particularizare şi de siguranţă. 
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În format electronic se înscriu: 

1. a) datele din formatul tipărit (numele şi prenumele 
titularului, sexul, cetăţenia, data şi locul naşterii 
titularului, semnătura olografă a titularului, 
imaginea facială, C.N.P.-ul, adresa de domici-
liu), cu excepţia semnăturii olografe a titularului; 

2. b) prenumele părinţilor titularului; 
3. c) un certificat şi, după caz, certificate calificate, 

astfel cum acestea sunt definite de Legea nr. 
455/2001; 

4. d) datele biometrice ale titularului, 
constând în imaginea facială şi, după caz, 
imaginile impresiunilor papilare a 
două degete. 

Aplicarea însemnării fiarei prin așa-zisa scanare 
facială utilizată la documentele biometrice 

Însemnarea izotopică. 

Ce este inscripționarea izotopică? Este cea mai 
periculoasă formă de inscripționare a persoanei dintre 
toate formele de inscripționare electronică. Este vorba 
de nanoparticule conducătoare de semnal electric, 
care sunt inserate în codul vostru ADN, adică în 
organismul vostru pentru totdeauna. Este un cip de 
ultimă generație, capacitățile lui fiind incomparabil mai 
mari decât cele ale cipurilor anterioare. Noul cip poate fi 
implantat prin aplicarea cu laser a unui tatuaj pe pielea 
omului sau a unui animal. Acest tip de cip nu necesită 
alimentare cu energie din afară, întrucât este alcătuit din 
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celule vii (celulele corpului uman/animalului cipat), care 
funcționează în mod firesc. Atunci când este aplicat sub 
formă de cod de bare, acest cip este invizibil cu ochiul 
liber, dar este recunoscut de un scanner. Aplicarea pe 
frunte sau pe mână a unui cod de bare conduce la 
controlarea algoritmului cerebral individual prin 
intermediul receptorilor din piele și prin conectarea, prin 
sateliți, la ordinatorul mondial al „fiarei”. Nu e vorba de 
sateliți oarecare, ci de antene de transmisie de înaltă 
frecvență (tehnologia 5G). În organismul dvs, prin această 
inscripționare malefică, sunt introduse nanoparticule 
controlate de antene psihotronice. Spre deosebire de 
un cip obișnuit implantat în corpul uman, acest 
nou tip de cip nu mai poate fi scos nici prin 
extragerea pielii din locul respectiv.  

Primul tip de cip poate fi extras din corp și după 
extragerea sa ne putem elibera de legătura cu 
echipamentul electronic de supraveghere. Așa fac deținuții 
care evadează. Pe când îndepărtarea ulterioară a tatuajului 
laser nu distruge legătura cu computerul de supraveghere. 
Însemnarea a fost făcută pentru totdeauna. 
Influențarea psihicului omenesc printr-un cip clasic nu 
duce la controlul conștiinței, căci acest cip se poate lega 
doar la un număr limitat de terminații nervoase din corp 
și, astfel, efectul său asupra structurilor microscopice ale 
creierului este neglijabil. Pe când influențarea unei 
porțiuni a creierului sau a întregului creier prin radiații 
electromagnetice emise de sistemul de sateliți se poate 
face printr-un spectru larg de metode. Omului i se pot 
induce stări de stres, melancolie, auzirea transmisiilor 
posturilor de radio locale direct în creier, fără intermediul 
unui radioreceptor, i se pot induce anumite acțiuni 
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determinate, repetarea unor texte în limbi pe care acesta 
nu le cunoaște, până la aducerea sa în pragul sinuciderii. 
În acest timp, persoana în cauză și apropiații săi pot crede 
că este vorba de halucinații în urma unei îmbolnăviri 
psihice. Este posibilă aducerea omului până la cel mai înalt 
prag de euforie prin stimularea directă a ariei cerebrale 
responsabile de producerea dopaminei, substanță al cărei 
efect relaxant și anestezic este de 50 de ori mai puternic 
decât cel al morfinei. S-au observat cazuri când, după 
aplicarea codului de bare unor soldați, aceștia puteau fi 
identificați chiar aflându-se la mare adâncime sub pământ, 
putând fi diagnosticați de la distanță în caz de rănire și 
putându-li-se influența la nivel de metabolism celular 
procesul de vindecare, de pildă, oprindu-le hemoragiile. 
Accelerarea procesului de regenerare a celulelor vătămate 
este asigurată de anumite arii ale creierului, responsabile 
cu metabolismul celular. Creierul funcționează ca un 
transmițător-receptor de informație și este, de fapt, un 
procesor biologic, iar soldatul sau orice om căruia i s-a 
implantat cipul funcționează ca un organism controlat, 
adică un cyborg. A devenit clar până acum că, pentru ca 
toți oamenii să fie supuși acestui control, trebuie să existe 
un modulator global, care să-și adapteze ușor semnalul 
global la ritmurile și particularitățile individuale ale 
tuturor oamenilor; atunci controlul va fi eficient. La 
început părea greu, dar apoi s-a dovedit că, dacă în corpul 
omului se introduce un modulator care să permită ca 
această influențare să fie mai fină și să transmită centrului 
necesitățile de moment ale omului, atunci influențarea 
poate deveni mult mai efectivă. Aplicarea codului de bare 
prin laser sau prin scanarea chipului uman pentru 
realizarea actelor de identitate biometrice este pentru 
autorități cea mai comodă, mai pașnică și rapidă metodă 
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de rezolvare a problemei pecetluirii populației, care va 
putea fi astfel controlată ca o turmă fără putință de 
împotrivire. Dispozitivele laser au ajuns astăzi de 
dimensiuni atât de mici, încât pot fi introduse într-o 
cameră foto. În acest moment în lume se folosesc 
două metode de inscripționare: tatuajul laser și 
marcarea cu izotopi. Aceasta este aplicată tuturor 
doritorilor de pașapoarte biometrice, prin 
scanare, pentru obținerea unei fotografii digitale. De-a 
lungul vieții, fața omului și datele lui biometrice se 
schimbă în procesul de creștere și formare a craniului, dar 
cu toate acestea fotografierea biometrică se face o singură 
dată pentru toată viața și poate fi făcută la vârsta cea mai 
fragedă, fapt confirmat de șeful Departamentului pentru 
Migrația Populației (U.F.M.S.) din Kaliningrad.  Acesta a 
scanat fața fiicei sale de 5 luni în vederea unei călătorii în 
străinătate; la întrebarea corespondentului televiziunii RT 
dacă nu va trebui să refacă scanarea, de vreme ce craniul 
copilului crește și se schimbă continuu, acesta a răspuns că 
procedura se face o singură dată pentru toată viața și nu 
trebuie repetată. 

Nici guvernul mondial, nici însuși Antihristul nu îi vor 
declara pe toți oamenii sclavii lor până când nu își vor 
stabili deplina putere și nimeni nu va declara deschis că 
aplică pecetluirea. De aceea, nu așteptați să fiți invitați a fi 
pecetluiți, căci spus este: I se vor închina cei care au 
primit pecetea (Apocalipsa, cap. 19), adică cei care inițial 
au primit-o se vor închina apoi Fiarei, și nicăieri nu e spus 
că i-ar avertiza cineva dinainte pe oameni în această 
privință. 
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Numele şi botezul 

 
         Fără botez nu există mântuire (Ioan 3, 5 – 6). Aşa 
cum numele pe care îl moştenim de la strămoşi (prin capul 
familiei) ne arată neamul din care facem parte, aşa şi 
numele (prenumele) pe care îl primim la botez pecetluieşte 
sufletul cu o identitate creştină oferind o apartenenţă vie şi 
neîncetată în cadrul Bisericii şi mai ales în timpul Sfintelor 
Taine, certificând lepădarea de diavol şi păcatul 
strămoşesc în care ne-am născut. Numele codificat în 
sistem bar-code adaugă la identitatea sufletească umană o 
identitate a unei fiinţe satanice (prin încadrarea celor trei 
de “6”) luptătoare împotriva lui Iisus Hristos. Este o 
“pecetluire” a sufletului cu o “pecete străină” 
peste pecetea Duhului Sfânt primită la botez, pe 
care individul o primeşte în momentul în care 
semnează că este de acord cu noul nume 
(codul). Când suntem pomeniţi la rugăciune, la Sfânta 
Liturghie, Maslu etc, preotul pomeneşte numele noastre 
pe care le avem de la botez şi nicidecum porecle sau 
coduri, căci Biserica este o comuniune a sufletelor, iar 
Sfintele Taine lucrează prin Har pentru mântuirea 
sufletului. Consecinţa? Harul de la botez se va îndepărta 
stingând roadele Sfântului Duh şi lipsind de mântuire 
respectiva persoană, în schimb aceasta va putea 
“beneficia” de toate facilităţile oferite de noile sisteme 
controlate devenind robi de bună voie ai “stăpânului lumii 
acesteia”. Probabil că unii vor spune: “Voi lua pecetea ca 
să trăiesc mai uşor, dar în inima mea îl voi iubi pe Iisus 
Hristos”. Acestora le răspunde Sfântul Vasile cel Mare 
(sec. IV) din viaţa mucenicului Gordie: “Mulţi au încercat 
din neştire a-l ispiti pe mucenic să se lepede doar cu vorba 
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şi să păstreze credinţa cu sufletul, aşezarea lăuntrică, căci 
Dumnezeu nu dă atenţie limbii, ci aşezării sufleteşti. Dar 
mucenicul Gordie era de neînduplecat spunând: „Nu 
suportă limba cea zidită de Hristos să spună ceva 
împotriva ziditorului ei. Nu vă înşelaţi! Dumnezeu 
nu se lasă batjocorit! După gura noastră ne va 
judeca, după cuvintele noastre ne va îndreptăţi şi 
după cuvintele noastre ne va osândi”. 

          Aprobarea noastră prin semnătură a noilor 
buletine duce la lepădare de Hristos pentru că ni 
se pune pecetea pe toată fiinţa. Identitatea mea se va 
codifica aşa că numele de la botez care mă caracterizează 
ca o persoană a lui Hristos se va transforma într-un număr 
care nu va fi recunoscut de nimeni decât prin anexarea 
codului de recunoaştere 666. Aşa cum în trecut numele 
copiilor se formau după numele părinţilor: 
Apetrei; Amariei; etc. Acum prin adăugarea acestui cod de 
recunoaştere vom deveni ai antihristului (să nu fie). 
Aceste buletine cu cip încorporat vor avea proprietatea să 
înregistreze toate datele intime ale persoanei mele fizice 
(ADN) şi chiar sufleteşti. Despre acest număr ne 
vorbesc scrierile din Sfânta Scriptură prin 
Apocalipsă de două mii de ani, de aceea nu vom 
avea nici un cuvânt de spus spre apărarea noastră, 
spre apărarea înaintea lui Hristos, dacă vom 
primi pecetea drăcească. Neştiinţa nu poate fi o scuză 
atât timp cât Sfântul Marcu Ascetul spune că: 
„Trândăvia, neştiinţa, şi uitarea sunt păcate de 
moarte”. 
         Cu toate că mulţi credincioşi, chiar şi o parte din 
reprezentanţii bisericii au înţeles că aceste buletine sunt o 
capcană duhovnicească, tind să afirme că semnătura nu 
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înseamnă o lepădare sufletească făcând afirmaţii de genul: 
,,Eu semnez dar în interiorul meu nu mă lepăd” şi încă: 
,,mă lepăd doar cu gura, dar nu în sufletul meu”. Atât 
timp cât tu certifici prin semnătură că informaţiile 
respective te descriu, nu poţi susţine că nu te-ai 
lepădat sufleteşte, pentru că orice acţiune 
trupească nu se poate înfăptui decât prin luarea 
unei decizii sufleteşti, printr-o încuviinţare 
lăuntrică. Aşa că semnătura a fost rezultatul unei decizii 
luate de minte prin gândire, exprimată în cuvânt prin 
afirmaţii de genul ,,îl iau, sunt de acord, semnez” şi urmată 
de simţirea sufletească prin duh de a semna. 
Sfântul Ignatie Briancianinov ne spune că „mintea, gândul 
sau cuvântul şi duhul (simţirea duhovnicească) nu sunt 
altceva decât părţile puterii cuvântătoare ale sufletului, 
care au rolul final de a analiza informaţia şi de-a o exprima 
după ce a trecut mai întâi prin filtrul puterii poftitoare şi a 
celei mânioase. Mintea noastră este chipul Tatălui, gândul 
sau cuvântul este chipul Fiului, şi duhul (simţirea 
duhovnicească a sufletului) este chipul Sfântului Duh”.  

“Cine va primi buletin nou cu cod de bare sau cartelă cu 
trei de șase, cu NUMĂRUL DE IDENTIFICARE, acela va 
pierde harul lui Dumnezeu și în el se va sălășlui energia 
drăcească”. – Sfântul Paisie Aghioritul 
 
“Mai întâi ne vor inunda cu hârtii, înainte de pecete. Nu 
vor prezenta pecetea de la început pentru că nimeni nu o 
va accepta. Aceste acte PARCĂ LIPSESC PE OM DE 
MINTE. Abia apoi, omul lipsit de minte va primi pecetea. 
Vor fi multe numere pentru ca omul să nu înțeleagă că este 
semnul 666. Persoanele cu mintea deschisă vor calcula și 
vor afla, ceilalți nu vor înțelege nimic. Cineva a primit 
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buletin rusesc verde, părintele i-a spus că greu va trece 
vămile. Acelea roșii, numite de părintele «jidovești», 
spunea să nu fie acceptate nicidecum. La fel despre 
CARTELELE DE PLASTIC, zicea că sunt de asemenea 
jidovești și ÎN NICIUN CAZ NU TREBUIE PRIMITE. [...] 
În privința buletinelor, va fi o dezbinare în popor, pentru 
că oamenii nu vor mai ști pe cine să creadă. Aceasta va fi o 
mare nenorocire. Clericii se vor dezbina în această 
problemă, iar poporul nu va ști pe cine să creadă. ÎN 
URMA PRIMIRII BULETINELOR, CEI CARE LE-AU 
PRIMIT VOR ACCEPTA ȘI SCHIMBAREA CREDINȚEI”. -
Părintele Nicolae Ragozin (vezi filmul Sarea Pământului 1) 
 
“Nu luați documentele electronice, fiindcă în ele numărul 
personal e împletit prin codul de bare cu numărul 
diavolului 666.” - Schiegumenul Gavriil Vinogradov 
 
“Dumnezeu, din cauza vieții noastre viclene și fără de 
căință a permis și un alt tip de pecete la fel de vicleană, 
care se va aplica cu laserul și va fi invizibilă.” -Părintele 
Hristofor de Tula (Vezi filmul Sarea Pământului 2) 
 
“Pentru evrei numărul 666 este simbolul economiei. 
Evreii, precum se arată în Vechiul Testament, au pus o 
taxă fixă neamurilor pe care le-au supus în diferite 
războaie. Birul anual era de 666 talanți de aur. Acum, ca să 
supună toată lumea, pun iarăși acest număr de impozit 
vechi, care se leagă de trecutul lor slăvit. De aceea nu vor 
să-l înlocuiască cu alt număr. Adică 666 este simbolul lui 
mamona. L-au luat de la greutatea aurului – nu știau oare 
ce spune Sf. Ioan în Apocalipsă? Dar nu încetează să fie 
mamona. Evanghelia însă spune: «sau Hristos sau 
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mamona». Nu puteți sluji lui Dumnezeu și lui mamona.” - 
Sfântul Paisie Aghioritul 
 
Părintele Justin Pârvu despre preotii cu 
documente biometrice 
 
Diacon român: Părinte, eu trăiesc în America şi soţia mea 
o primit paşapoartele ăstea noi…care or apărut acuma 
Părintele Justin: Biometrice… 
Diacon român: Da 
Părintele Justin: Foarte periculos, ar trebui s‟o laşi să 
meargă cu buleti…cu paşaportu „cela, că altfel 
Diacon român: Avem şi o fetiţă. 
Părintele Justin: Altfel... altfel toate au căzut mai serios. 
Noi n-avem voie să primim Liturghie de la 
oamenii ăştia.  
[...] 
Diacon român: Părinte da‟s mulţi părinţi care zic că îs 
împotriva actelor cu cip, da zic că totuşi să nu‟i îndepărteze 
preoţii pă‟ credincioşii care le‟o primit. 
Părintele Justin: Măi credincioşii care rămân aici cu cipul 
nu au nici o valoare măi..nici o valoare nu mai au. Poţi să 
ai 700 de credincioşi , adică aia au căzut din har nu 
mai este… 
Diacon român: Deci toţi care au cip, paşapoartele ălea? 
Părintele Justin: Toţi care au paşapoarte, care au 
buletine... 
Interlocutor 2: până nu le leapădă îs rupţi… 
Părintele Justin: carnet de...chiar dacă îl arunci nu ai...nu 
ai voie… ăla‟i sămnătura internetu‟ cela, pentru ei e de 
ajuns asta. 
Diacon român: Şi atunci ce‟i de făcut? 
Părintele Justin: Păi, îl aruncăm, de la început. 
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Diacon român: Părinte, cu preoţii care nu‟s împotriva şi 
poate unii chiar au acceptat acte d‟ăstea, de unde ştiu că 
uitaţi de exemplu…eu îs diacon slujesc în soboare cu mai 
mulţi preoţi, nici nu ştiu care… care au, care n‟au ce e de 
făcut mai bine te faci preot atunci şi stai în satul tău şi 
slujeşti singur acolo. 
Părintele Justin: Tu slujeşti, da nu mai slujeşti 
Domnului, slujeşti antihristului. 
Diacon român: Da, ca să nu mai slujeşti cu ceilalţi, tu nu 
le accepţi. 
Părintele Justin: Da. 
Diacon român: Şi ca să nu slujeşti cu ceilalţi care le 
acceptă? 
Părintele Justin: Stau în parohia mea acolo, nu mă duc 
Diacon român: Dăcă eşti preot, da dacă eşti diacon ce 
faci? 
Părintele Justin: Dacă eşti diacon te caută cu atât mai 
mult, că te iau toţi din toate parţile şi nu te duci decât 
acolo unde crezi că… 
Diacon român: Şi dacă nu ştii care a primit care n‟o 
primit, la câte un hram, la câte o liturghie arhierească. 
Părintele Justin: Se aude peste tot, lumea ştie mai mult 
decât popa. 
Diacon român: Părinte mai stăm la oraş sau ne mutăm la 
ţară? 
Părintele Justin: La ţară e viitorul măi… nu la oraş. Nu 
mai sta la oraş, ca să nu te scoată ei. Acuma tre să îţi 
gaseşti o… 
Diacon român: Şi dacă nu avem unde să ne mutăm… cum 
facem? 
Părintele Justin: La bunici, la străbunici ai acolo un petec 
de pământ, lucrează-l aşa scapi de VÂNĂTOARE. 
Diacon român: Trăieşti, trăieşti… 
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Părintele Justin: Să ştii că nu se trece până ajungem aşa la 
sapa asta de lemn… şi nici nu ne mântuim. Episcopu i‟o 
chemat la... să vadă un preot beat pe şanţ. Ce să facă o 
mers şi episcopul acolo.  S‟a adunat lumea. Băi e fiul 
vostru, voi l-aţi născut, voi l-aţi crescut, voi l-aţi educat 
uite aşa cum l-aţi educat. Hai la un parastas să îi dai un 
păhărel, hai la o masă îi dai un păhărel, hai la o agheasmă 
îi dai un păhărel, hai la un botez îi mai dai un păhărel şi 
omu e, ăsta fiul vostru. Da dacă mâine de dimineaţă ăsta 
se scoală şi face agheasmă, poţi să bei agheasma aceea ca 
şi pân‟ mâinile unui sfânt, dovadă că nu se bagă nu se 
împlineşte adică nu se amestecă harul cu păcatele lor, e tot 
preot. DA DACĂ ESTE ATEU, DACĂ ESTE CU 
CIPURI şi este cu... ăsta e cel mai mare pericol. Au 
să vie vremuri grele, Biserică nouă, pictată, 
frumoasă, aranjată, te îmbie la rugăciune DA NU 
POŢI INTRA ACOLO PENTRU CĂ E UN PREOT CU 
CIPURI, CU TOT MODERNISMUL şi atunci vie 
lumea… întreabă lumea de pe acuma: –Oare preotul ăsta? 
mă pot spovedii? oare o luat cipu‟? –Nu ştiu măi că asta nu 
se poate dezvălui aşa uşor... da îl mai prinde cu maşina. 
Diacon român: Da un preot care ia cipul pierde harul 
preoţiei? 
Părintele Justin: PIERDE HARUL PREOŢIEI... E 
CĂZUT TOTAL DIN HAR… ŞI N-AI VOIE, SĂ 
INTRI ÎN BISERICA LUI, N-AI VOIE SĂ TE 
SPOVEDEŞTI LA EL, SĂ FACI O SLUJBĂ 
RELIGIOASĂ. Au fost comuniştii, preoţi comunişti cu 
carnet de om de partid, ei nu o fost aşa de periculoși cum o 
venit angajarea asta a doua cu cipurile, care ASTA E O 
LEPĂDARE DIRECTĂ… acolo mai mergea… mai mergea, 
când cu Crucea, Burdușa fostul ministru al…, părintele 
Burduşa când cu Crucea când cu steaua [steaua roşie  a 
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partidului comunist], mai mergea atunci, acuma NU 
MAI!‟‟ 
 
Acceptarea actelor cu cip (permis auto, paşaport 
biometric, carte electronică ş.a.) este lepădare de Hristos – 
Părintele Adrian Făgețeanu 
 
”Atunci când ne vor propune: crucea sau pâinea, noi să 
alegem crucea” – cuvinte ce trebuie înțelese duhovnicește. 
În realitate nimeni nu ne va propune aceste lucruri, căci 
altfel își va pierde sensul atenționarea părintelui Hristofor 
și a altor stareţi ca să nu acceptam nimic, nici un fel de 
acte. Dacă pecetea încă nu reprezintă ștampila cu laser ci 
doar o hârtie, atunci de ce să le refuzăm? Dar tocmai în 
aceasta constă și viclenia, că odată cu fiecare dintre aceste 
acte ni se propun în chip invizibil ”crucea sau pâinea”, 
Hristos sau lumea, răstignirea sau lepădarea” 
Părintele spunea: ”Dacă veţi accepta mai întâi asigurarea, 
apoi în al doilea rând codul numeric personal, în al treilea 
rând pașaportul, nu veți mai avea cale de întoarcere, veți fi 
ca niște zombi, vi se va lua mintea, nu veți mai discerne și 
atunci veți păși în continuare și le veți accepta pe toate 
celelalte. Iar într-un sfârșit veți întinde liniștiți mâna și 
fruntea și vi se vor aplica cipuri cu laserul, și vă așteaptă 
iadul cel mai de jos. Fiii mei, nu acceptaţi nimic satanic” - 
Din filmul Sarea pământului 3 – Părintele Hristofor din 
Thula 
 
‟‟Principala informație biometrică despre om nu este 
amprenta irisului, nici biometria feței sau a degetelor, 
principala informaţie biometrică despre om este 
algoritmul individual al funcțiilor creierului. În timpul 
aşa-numitei preluări a datelor biometrice are loc aplicarea 



L a g ă r u l  e l e c t r o n i c  | 29 

 

unui semn laser şi identificarea acestui algoritm al 
funcțiilor creierului care este unic pentru fiecare 
om. După asta se săvârşeşte o deplină supunere 
duhovnicescă a libertății omului, omul nimereşte în 
cursele magiei tehnotronice, se stabileşte legătura 
creierului uman cu calculatorul mondial pe nume 
"fiara",un astfel de om va deveni un bioobiect lipsit de 
voinţă - rob al lui antihrist. Frați creştini, nu primiţi 
codurile personale, nu luaţi paşapoarte biometrice şi alte 
carduri şi documente electronice, nu luaţi cipuri!‟‟ – 
Părintele Rafail Berestov 

’’…Atunci vor recurge cu viclenie la metode 
iscusite cum ar fi cipul. Nu vor pune cătuşe. Nu ştim 
exact în ce formă va fi folosit acest cip. Vor face aceasta, 
pentru a cerceta. Vor experimenta pe greci, felul în care 
pot fi influenţaţi oamenii, iar în final să fie controlată 
întreaga lume. Aceasta va fi o etapă premergătoare, iar 
atunci când se va împlini vremea şi prorocul 
mincinos se va instala în scaunul Vaticanului, va 
influenţa întreaga lume cu hotărârile lui. Toţi liderii 
politici vor fi de partea lui. Să nu credeţi însă, că Vaticanul 
va avea vremuri uşoare, dimpotrivă, va avea parte de 
multe tulburări. Vor încerca să aleagă un alt papă. Va fi 
format un antipapă. Va fi un papă, un antipapă şi  un 
antipapă secund. Toate acestea vor depinde de noi, de cât 
ne vom ruga ca să se schimbe situaţia. Dar acest 
pseudo–profet va aduce multă pagubă, el va aduce 
cipul.  

Antihristul le va găsi pe toate pregătite, pentru că va lucra 
prin el. Să nu credeţi că acest cip va fi, cum auziţi despre 
altele, că-l introduc subcutanat aici sau acolo şi apoi îl pot 



L a g ă r u l  e l e c t r o n i c  | 30 

 

scoate, nu! Nu va fi la fel. Sfântul Duh zice că ceea 
ce va fi implantat oamenilor în vremurile acelea, 
va fi lucrat după o tehnologie atât de înaltă, 
microtehnologie, încât va putea influenţa 
hotărârile omului. Va fi implantat astfel încât nu 
va putea fi scos nicicum. Va fi incizat (gravat) în 
om. Va avea o frecvenţă atât de înaltă şi asemenea 
capacitate, încât va putea influenţa până şi 
simţirile şi sentimentele omului. Iar cel care va 
deţine calculatorul central, va putea induce tuturor care 
vor avea cipul implantat asemenea senzaţii, încât de 
durere vor scrâşni din dinţi. De aceea, cei care vor lua 
acest cip pentru a scăpa de dureri, vor fi primii care se vor 
distruge. Iar ei vor şti totul despre om, îi vor 
cunoaşte gândurile, sentimentele şi vor putea 
interveni în viaţa lui.’’ – Părintele Elipidie din Rhodos 

„La venirea lui (antihrist) aici, totul deja e pregătit, 
centralizarea e deplină, poporul e numărat, fiecare e cu 
numărul său și cu cartela sa, iar în ea e inclus totul, până și 
opiniile omului și concepţia lui despre lume (n.ed. datele 
biometrice). Cu această cartelă se va putea controla orice 
mișcare a omului și pe pământ, și sub pământ, și sub apă. 
Totul va fi.” – Starețul Antonie de la Optina 
 
"Sfânta Scriptură spune tot ce este în timpul de astăzi. E 
prigoana Bisericii… pentru că mulţi au ajuns mari prin 
interes. (…) Interesul poartă fesul. Cine are evlavie la cip, 
are și pe antihrist. Și toţi acei care-i împung pe creștini au 
duhul lui antihrist. Poa`să fie cine`a fi ei!" - Părintele 
pustnic Proclu Nicău 
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’’Totul se va petrece prin intermediul instituţiilor 
bancare, de aceea trebuie avut cât mai puţine 
contacte cu ele. Acesta e şi zălogul neacceptării 
codurilor, printre altele. Niciun fel de bănci şi credite, 
toate astea sunt controlate de aceeaşi mână şi de acelaşi 
cap. Iar dacă vei controla, vei vedea că mâna nu e mână, ci 
o labă cu gheare, iar capul nu e simplu cap, ci unul 
încornorat. Iar în loc de faţă are un bot de fiară cu un 
rânjet înfricoşător. De ce pe toţi îi deprind acum cu 
băncile? Îţi iei salariul de la bancă, pensia – de la bancă. 
Repede vor fi adunaţi toţi în acelaşi staul. Mare mirare vor 
avea oamenii să afle că şi ultimul bănuţ din portmoneu le 
este numărat, lucru care, în Occident, deja se întâmplă. Iar 
acesta, din păcate, nu va fi ultimul prilej de mirare. Toată 
această carcasă de bunăstare construită de omul modern 
se va dovedi a fi o capcană de oţel pentru el însuşi. Ei, dar 
ce să mai vorbim, capcana are cel puţin arcuri, apasă pe 
ele şi eşti liber. Chiar şi animalelor închise le reuşeşte 
uneori să facă aceasta. Aici aşa ceva nu va fi posibil.‟‟ – 
Stareţul Antonie de la Optina 
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        '’Celor ce au cunoştinţă, cu lesnire le va fi cunoscută 
venirea lui [antihristului]. Iar celor ce îşi au mintea 
permanent la lucruri lumeşti, măcar dacă ar şi auzi, nu 
vor crede, şi urăsc pe cei ce le-ar spune''- Sfântul Efrem 
Sirul 




